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Protokół Nr: LII/2023 

 

Nazwa sesji:  LII zwyczajna sesja VIII kadencji Rady Gminy Wielkie 

Oczy 

Data sesji:  28.12.2023 

Numer sesji:   

Miejsce w którym odbyła się sesja:  sala narad Urzędu Gminy Wielkie Oczy 

Godzina rozpoczęcia:  11:03 

Godzina zakończenia:  12:46 

 

Lista radnych obecnych na sali: 

1. Stanisław Mątkowski 

2. Piotr Jacyk 

3. Waldemar Sęga 

4. Krzysztof Gujda 

5. Antoni Mach 

6. Wiesław Kuterbach 

7. Zenon Kociołek 

8. Jan Dec 

9. Ryszard Osowski 

10. Janusz Sopel 

11. Józef Litwiński 

12. Maria Preweda 

13. Bogusława Lichacz 

14. Ryszard Pietrucha 

15. Franciszek Bajan 

 

 

Przebieg obrad: 

 

       Otwarcie sesji. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek otworzył posiedzenie Rady Gminy Wielkie Oczy oraz przywitał 

wszystkich obecnych. 

 

1. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Obrady były prawomocne na 15 radnych obecnych było 15 (zał. Nr 1). 

 

2. Wniosek formalny Wójta Gminy o dodanie punktu do porządku obrad: Podjęcie uchwały w 

sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2023 rok. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek przedstawił porządek obrad (zał. Nr 2). Pan wójt A. Hawrylak zgłosił 

wniosek formalny o dodanie punktu do porządku obrad: Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Wielkie Oczy na 2023 rok. Wniosek został poddany pod głosowanie i przyjęty jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 
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Jestem za 15 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek przedstawił nowy porządek obrad, który został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Jan Dec Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 
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Antoni Mach Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie (zał. Nr 3). 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Maria Preweda Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielkie 

Oczy. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielkie Oczy (zał. Nr 4). Pytań 

i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Wielkie Oczy podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 
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Radny Oddany głos 

Józef Litwiński Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie budżetu Gminy Wielkie Oczy na 2024 rok. 

 

6.1. Odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem do projektu budżetu 

przez wójta lub osobę przez niego wyznaczoną. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła  projekt 

uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem do projektu budżetu (zał. Nr 5). 

 

6.2. Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej. 

 

Pani skarbnik E. Słotwińska odczytała opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały 

budżetowej (zał. Nr 6). 

 

6.3. Odczytanie opinii komisji stałych rady. 

 

Pan przewodniczący Komisji ds. Rozwoju Gospodarczego, Przestrzennego i Finansów Rady Gminy 

Wielkie Oczy P. Jacyk odczytał pozytywną opinię komisji dot. projektu uchwały budżetowej (zał. Nr 7). 

Pan przewodniczący Komisji ds. Samorządu, Wychowania, Oświaty, Kultury, Opieki Społecznej, 

Ładu i  Porządku Publicznego Rady Gminy Wielkie Oczy A. Mach odczytał pozytywną opinię komisji dot. 

projektu uchwały budżetowej (zał. Nr 8). 

Pan przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Wielkie Oczy W. Kuterbach odczytał 

pozytywną opinię komisji dot. projektu uchwały budżetowej (zał. Nr 9). 

Pan przewodniczący Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Wielkie Oczy J. Sopel 

odczytał pozytywną opinię komisji dot. projektu uchwały budżetowej (zał. Nr 10). 

 

6.4. Przedstawienie autopoprawek Wójta do projektu uchwały. 
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Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła  

autopoprawki Wójta do projektu uchwały budżetowej (zał. Nr 11 i 12). 

 

6.5. Dyskusja nad projektem uchwały budżetowej. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek poruszył temat złego stanu dróg powiatowych w gminie. 

 

6.6. Głosowanie wniesionych autopoprawek Wójta nr 1. 

 

Poddano pod głosowanie autopoprawki Wójta nr 1 do projektu uchwały budżetowej. 

Autopoprawki przyjęto jednogłośnie (zał. Nr 11). 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Józef Litwiński Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

 

6.7. Głosowanie wniesionych autopoprawek Wójta nr 2. 

 

Poddano pod głosowanie autopoprawki Wójta nr 2 do projektu uchwały budżetowej. 

Autopoprawki przyjęto jednogłośnie (zał. Nr 12). 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 
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Radny Oddany głos 

Piotr Jacyk Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

 

6.8. Głosowanie uchwały w sprawie budżetu Gminy Wielkie Oczy na 2024 rok. 

 

Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie budżetu Gminy Wielkie Oczy na 2024 rok 

podjęto jednogłośnie (zał. Nr 13). 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Jan Dec Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 
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Maria Preweda Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani Skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej (zał. Nr 14). Pytań i dyskusji nie było. Poddano 

uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Franciszek Bajan Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani Skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej (zał. Nr 15). Pytań i dyskusji nie było. Poddano 

uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 
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Krzysztof Gujda Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani Skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej (zał. Nr 16). Pytań i dyskusji nie było. Poddano 

uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Janusz Sopel Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Parafii w Bihalach na realizację 

zadania pn.: „Wykonanie niezbędnych robót budowlanych w zabytkowym kościele Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. Opieki Matki Bożej Uzdrowienia Chorych w Bihalach”. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani Skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Parafii w Bihalach na realizację zadania pn.: 

„Wykonanie niezbędnych robót budowlanych w zabytkowym kościele Parafii Rzymskokatolickiej pw. 

Opieki Matki Bożej Uzdrowienia Chorych w Bihalach” (zał. Nr 17). Pytań i dyskusji nie było. Poddano 

uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Parafii w Bihalach na 

realizację zadania pn.: „Wykonanie niezbędnych robót budowlanych w zabytkowym kościele Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. Opieki Matki Bożej Uzdrowienia Chorych w Bihalach” podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Franciszek Bajan Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Parafii w Kobylnicy Wołoskiej na 

realizację zadania pn.: „Wykonanie konserwacji technicznej i estetycznej budynku kościoła pw. 

św. Józefa i Matki Bożej Królowej w Kobylnicy Wołoskiej”. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani Skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Parafii w Kobylnicy Wołoskiej na realizację zadania 

pn.: „Wykonanie konserwacji technicznej i estetycznej budynku kościoła pw. św. Józefa i Matki Bożej 

Królowej w Kobylnicy Wołoskiej” (zał. Nr 18). Pytań i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod 

głosowanie. Uchwałę w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Parafii w Kobylnicy Wołoskiej na 

realizację zadania pn.: „Wykonanie konserwacji technicznej i estetycznej budynku kościoła pw. św. 

Józefa i Matki Bożej Królowej w Kobylnicy Wołoskiej” podjęto jednogłośnie. 



10 

 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Ryszard Osowski Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Parafii w Łukawcu na realizację 

zadania pn.: „Kontynuacja prac restauratorsko-konserwatorskich XVIII-wiecznego drewnianego 

kościoła w Łukawcu”. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani Skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Parafii w Łukawcu na realizację zadania pn.: 

„Kontynuacja prac restauratorsko-konserwatorskich XVIII-wiecznego drewnianego kościoła 

w Łukawcu” (zał. Nr 19). Pytań i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę 

w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Parafii w Łukawcu na realizację zadania pn.: „Kontynuacja prac 

restauratorsko-konserwatorskich XVIII-wiecznego drewnianego kościoła w Łukawcu” podjęto 

jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Ryszard Osowski Jestem za 

Jan Dec Jestem za 
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Ryszard Pietrucha Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Parafii w Wielkich Oczach na 

realizację zadania pn.: „Prace konserwatorskie w kościele pw. Niepokalanego Poczęcia 

Najświętszej Maryi Panny oraz św. Andrzeja Apostoła w Wielkich Oczach”. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani Skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Parafii w Wielkich Oczach na realizację zadania pn.: 

„Prace konserwatorskie w kościele pw. Niepokalanego Poczęcia Najświętszej Maryi Panny oraz św. 

Andrzeja Apostoła w Wielkich Oczach” (zał. Nr 20). Pytań i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod 

głosowanie. Uchwałę w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Parafii w Wielkich Oczach na realizację 

zadania pn.: „Prace konserwatorskie w kościele pw. Niepokalanego Poczęcia Najświętszej Maryi Panny 

oraz św. Andrzeja Apostoła w Wielkich Oczach” podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Antoni Mach Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 



12 

 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Stowarzyszenia "Dziedzictwa 

Mniejszości Karpackich" w Zagórzu na realizację zadania pn.: „Prace restauratorsko-

konserwatorskie zabytkowej cerkwi greckokatolickiej pw. św. Dymitra Męczennika w 

Łukawcu”. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani Skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Stowarzyszenia "Dziedzictwa Mniejszości 

Karpackich" w Zagórzu na realizację zadania pn.: „Prace restauratorsko-konserwatorskie zabytkowej 

cerkwi greckokatolickiej pw. św. Dymitra Męczennika w Łukawcu” (zał. Nr 21). Pytań i dyskusji nie było. 

Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Stowarzyszenia 

"Dziedzictwa Mniejszości Karpackich" w Zagórzu na realizację zadania pn.: „Prace restauratorsko-

konserwatorskie zabytkowej cerkwi greckokatolickiej pw. św. Dymitra Męczennika w Łukawcu” 

podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Janusz Sopel Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Podkarpackiego Stowarzyszenia 

Ratowania Zagrożonych Zabytków "Empora" w Jarosławiu na realizację zadania pn.: „Prace 

remontowo-konserwatorskie zabytkowej cerkwi greckokatolickiej pw. Mikołaja Cudotwórcy w 

Wielkich Oczach”. 

 



13 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani Skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Podkarpackiego Stowarzyszenia Ratowania 

Zagrożonych Zabytków "Empora" w Jarosławiu na realizację zadania pn.: „Prace remontowo-

konserwatorskie zabytkowej cerkwi greckokatolickiej pw. Mikołaja Cudotwórcy w Wielkich Oczach” 

(zał. Nr 22). Pan radny R. Osowski zapytał czy został wykonany projekt i kto będzie nadzorował tą 

inwestycję. Pan wójt A. Hawrylak odpowiedział, że projekt jest już gotowy, a koszty zadania zostały 

obliczone na podstawie projektu. Firma po wykonaniu zadania ma obowiązek rozliczyć dotację z gminą. 

Więcej pytań i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie udzielenia 

dotacji celowej dla Podkarpackiego Stowarzyszenia Ratowania Zagrożonych Zabytków "Empora" 

w Jarosławiu na realizację zadania pn.: „Prace remontowo-konserwatorskie zabytkowej cerkwi 

greckokatolickiej pw. Mikołaja Cudotwórcy w Wielkich Oczach” podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Maria Preweda Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Ryszard Osowski 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2023 rok. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani Skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2023 rok (zał. Nr 23). Pytań i dyskusji nie 

było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 

2023 rok podjęto jednogłośnie. 
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Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Jan Dec Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi 

z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani Skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów 

własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi (zał. Nr 24). 

Pytań i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie pokrycia części 

kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Józef Litwiński Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 
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Janusz Sopel Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków na świadczenia z pomocy 

społecznej będących w zakresie zadań własnych gminy. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani kierownik GOPS G. Senyk, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków na świadczenia z pomocy społecznej będących 

w zakresie zadań własnych gminy (zał. Nr 25). Pytań i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod 

głosowanie. Uchwałę w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków na świadczenia z pomocy 

społecznej będących w zakresie zadań własnych gminy podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Franciszek Bajan Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Jan Dec Jestem za 
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Osoby proszące o głos 

Ryszard Osowski 

 

19. Informacja Wójta Gminy Wielkie Oczy z działalności pomiędzy sesjami. 

 

Pan wójt podziękował za podjęcie uchwały budżetowej na 2024 rok. 
Pan Wójt Gminy A. Hawrylak między sesjami uczestniczył w następujących wydarzeniach:  

- w komisjach Rady Gminy Wielkie Oczy; 

- w radzie społecznej PUP. 

Pan wójt A. Hawrylak wspomniał, że ogłoszone zostały przetargi pod nazwą: „Przebudowa drogi 

gminnej ul. Zielona w miejscowości Wielkie Oczy w km 0 + 000 – 0 + 488,5”, „Likwidacja barier 

architektonicznych w budynku Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w Wielkich Oczach poprzez budowę 

dźwigu osobowego” oraz zostały oddane poniższe inwestycje: 

- przebudowa schodów przy Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Wielkich Oczach; 

- kolejna część inwestycji: dach na sali gimnastycznej; 

- 1 część budowy Przydomowych Oczyszczalni Ścieków. 

Nadmienił również, że ukończone zostały zadania realizowane z funduszu sołeckiego, w dniu 

dzisiejszym ma być dokończona kuchnia w świetlicy w Wielkich Oczach oraz dodał, że jesteśmy 

w trakcie przygotowania procedury przetargowej na budowę 88 przydomowych oczyszczalni ścieków. 

Pan wójt A. Hawrylak wspomniał, że ukończone zostały dokumentacje na przebudowę sali 

gimnastycznej w Wielkich Oczach, przebudowę piwnic w szkole podstawowej w Wielkich Oczach, 

przebudowę obejścia przed szkołą, budowę zbiornika wodnego koło potoku Groń oraz został oddany 

projekt na budowę żłobka. 

Pan wójt podziękował radnym, sołtysom, kierownikom, dyrektorom, pracownikom oraz 

mieszkańcom, którzy przez cały rok pracowali na rzecz naszej gminy. 

Pan radny P. Jacyk zapytał kiedy ruszą prace w budynku po byłej szkole. Pan wójt A. Hawrylak 

odpowiedział, że jesteśmy już po zapytaniu ofertowym, podpisane mamy umowy i czekamy na 

wykonanie.  Pan radny P. Jacyk poprosił aby wykluczyć z dzierżawy grunty, z których można pobierać 

piasek oraz zwrócił uwagę na konieczność napraw dróg polnych. Pan wójt A. Hawrylak odpowiedział, 

że w przyszłym roku planuje się starać o uzyskanie koncesji na wydobycie piasku. 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

 

20. Wnioski i interpelacje radnych. 

 

Pan radny R. Osowski zwrócił uwagę i podziękował za bezinteresowną pomoc ze strony 

mieszkańców oraz za zaangażowanie w działalność stowarzyszeń działających na terenie gminy. 

Pan radny P. Jacyk złożył podziękowania za przychylność dla Pana Wójta oraz radnych, a także dla 

mieszkańców za włożony wkład w budowę domu przedpogrzebowego w Kobylnicy Wołoskiej. 

 

Osoby proszące o głos 

Ryszard Osowski 
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21. Zakończenie obrad. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek podziękował mieszkańcom, którzy przyczynili się do rozwoju naszej 

gminy, a następnie zakończył obrady Rady Gminy Wielkie Oczy o godzinie 12:46. 

 

 

Protokołowała: Małgorzata Machczyńska 

 


